
 

 

 

ImPressie raadsvergadering 10 december 2019 

 

Een lange agenda, veel hamerstukken, veel schorsingen. Vooral bij de bespreking van het 

financiële einde van 2019, de zogenaamde Slotwijziging 2019 liepen de gemoederen hoog op. 

 

Overschrijding 

Op de vraag van het CDA hoe bij Haltewerk een overschrijding kon zijn van E 469.000 kon 

wethouder Reijven geen duidelijk antwoord geven. Hij, evenals wethouder Nieuwenhuizen trok het 

boetekleed aan: "de toelichting was eigenlijk te summier. Dit wordt nader toegelicht". 

Niet voldoende voor het CDA, de heer Rep diende alsnog een motie in waarin het college wordt 

verzocht een plan te presenteren waarbij dit in de toekomst wordt voorkomen. GroenLinks steunde 

de motie, nadat expliciet hierin was opgenomen dat de cliënten van Haltewerk niet de dupe mochten 

worden. 

De motie werd afgewezen met 8 stemmen voor (mw. Els Nieuwland van Dorpsbelang, GroenLinks, 

Kleurrijk en CDA) en 12 stemmen tegen (3x Dorpsbelang, 4x VVD, 1x Senioren Langedijk, 2x 

HvL/D66, 1x CU en 1x PvdA). 

 

Wel/niet mandaat? 

Staande de vergadering werd eveneens door de CU (en later ook namens HvL/D66) een 

amendement ingediend, waarin een mandaat werd gevraagd voor het college. Dit om de uitvoering 

van het kernenbeleid te versnellen. Wethouder Nieuwenhuizen voelde hier wel wat voor: “Wat als 

er in januari pareltjes van ideeën komen en je moet wachten op de Raad?". Geen mandaat nodig 

vonden eerst PvdA en VVD; na enig aandringen kwam er echter wel de steun van de coalitie. 

Amendement aangenomen met 15 stemmen voor en 5 stemmen tegen (Kleurrijk en CDA). Dit werd 

ook de uitslag van de stemming voor punt 14 Slotwijziging. 

 

Verordeningen 2010 

9 verordeningen en tarieventabellen stonden onder de noemer Belastingverordeningen 2020 op de 

agenda. Door GroenLinks en CU werden een amendement en motie ingediend. Het eerste beoogde 

een verlaging van de torenhoge grafleges (aanpassen aan de omringende gemeenten), de motie 

vroeg het college om bij het ruimen van graven het historisch en cultureel monumenten niet 

verloren te laten gaan. 

Dit was niet eventjes iets wat je bij een Belastingverordening kunt regelen, aldus meerdere reacties. 

Moties en amendement werden aangehouden. Door het college werd een Politieke Avond over dit 

onderwerp toegezegd. 

 

Happy hour? 

Er zijn te veel regels, is het idee van HvL/D66, Dorpsbelang en VVD. En daarvoor doken zij in de 

APV (Algemene Plaatselijke Verordening). Het regeltje dat de "happy hour' verbood in de horeca 

kon er wel uit, aldus de 3. 

Niet volgens portefeuillehouder Kompier: Deze regel was erin gekomen na overleg met en wens 

van de horeca. Daarnaast zou het strijdig zijn met het gemeentelijk beleid om het alcoholgebruik 

van jongeren te ontmoedigen. 

De 3 partijen kregen geen meerderheid achter zich, de stemmen staakten bij 10-10. Dit betekent dat 

de APV 2019 de volgende vergadering weer op de agenda staat, met wederom een stemming over 

het amendement. 

 

Koolmezen en vleermuizen 

De eikenprocessierups rukt op, maar heeft ook natuurlijke vijanden, zoals koolmezen en 



vleermuizen. Een motie van VVD en GroenLinks vroeg het college voor deze natuurlijke vijanden 

een goede omgeving te verzorgen door bv het ophangen van nestkasten en bepaalde plantensoorten 

bevorderen. Goed idee, vond unaniem de raad. 

 

Natuurlijke vijand de koolmees 

 

Naluisteren of kijken?  

https://bestuur.gemeentelangedijk.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2019/10-december/20:00 
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